
Aan de Voorzitter van de vaste commissie voor Sociale Zaken en
Werkgelegenheid

’s-Gravenhage, 4 april 2000

Onderwerp: Financiering zorgverlof stand

In uw brief van 15 maart deelt u mee dat de commissie het op prijs stelt
om bij de behandeling van het nog in te dienen wetsvoorstel arbeid en
zorg ter zake van het zorgverlof te kunnen beschikken over een overzicht
van de alternatieve financieringsvormen die er zijn naast de voorgestelde
variant van financiering via de Overhevelingstoeslag (OT).
Voorts vraagt u mij informatie te verstrekken over de voortgang van het
wetsvoorstel over adoptieverlof.

Het kabinet heeft ervoor gekozen de werkgever te compenseren voor een
gedeelte van de kosten van het kortdurend zorgverlof via een verlaging
van de OT. Die verlaging is inmiddels vastgesteld in een algemene
maatregel van bestuur.
Met het ontwerp van deze algemene maatregel van bestuur heeft de
Commissie na bespreking op 8 december 1999 ingestemd in het kader van
de voorhangprocedure. Naar aanleiding van vragen van de zijde van de
Commissie is bij die gelegenheid door de toenmalige minister De Vries en
door mij toegelicht welke overwegingen van het kabinet hebben geleid tot
de keuze voor de OT. Voorts is bevestigd dat de Kamer bij de behandeling
van het wetsvoorstel arbeid en zorg nog over andere mogelijkheden van
financiering kan spreken en dan nog de ruimte heeft om een andere
methodiek in te zetten. Daarbij is aangegeven dat de verlaging van de OT
tegen de zomer 2000 op diverse manieren kan worden geneutraliseerd.
Omdat er een kans is dat het wetsvoorstel niet tijdig voor de zomer kan
worden behandeld én omdat het vooral een technisch uitvoerings-
vraagstuk betreft én ter ontlasting van de behandeling van het
wetsvoorstel, is in het overleg op 8 december 1999 overwogen om deze
technische discussie in de eerste maanden van 2000 te voeren. Ik heb mij
in dat verband bereid verklaard ten behoeve van een diepgaande
gedachtewisseling met de Kamer begin 2000 een notitie te zenden waarin
alle mogelijkheden worden toegelicht en afgewogen.
Uiteindelijk heeft de Commissie er echter de voorkeur aan gegeven de
financieringsproblematiek te betrekken bij het wetsvoorstel teneinde een
integrale behandeling mogelijk te maken, en geconcludeerd dat het
wetsvoorstel zo snel mogelijk aan de Kamer moet worden voorgelegd.

Om die reden is overeenkomstig de wens van de Kamer afgezien van een
notitie en zijn de verschillende financieringsvarianten en overwegingen
verwerkt in de memorie van toelichting bij het wetsvoorstel arbeid en
zorg, dat thans voor advies bij de Raad van State ligt. Conform hetgeen ik
de Kamer heb medegedeeld met mijn brief van 22 november 1999
(Kamerstukken II, 1999–2000, 26 447, nr. 34) verwacht ik het voorstel in het
tweede kwartaal van dit jaar te kunnen indienen. De Kamer kan dan zoals
gewenst beschikken over een overzicht van alternatieve financierings-
vormen.

Over de voortgang van het wetsvoorstel over adoptieverlof kan ik u de
volgende informatie geven. Zoals ik met mijn hiervoor aangehaalde brief
van 22 november 1999 meedeelde maakt het wetsvoorstel over adoptie-
verlof deel uit van het wetsvoorstel arbeid en zorg en is de daarvoor
geldende planning van toepassing.
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